

**參展品放行條 MERCHANDISE / EQUIPMENT PASS**

為保障各參展廠商之展品安全，2018 年 9 月 5-7 日展期 3 天內，如需將展品自展場攜出，請務必填寫此表格，並至大會服務台蓋章後，再交給警衛並核對該展品。

Any equipment or merchandise that is removed from the exhibit hall during show hours (not including briefcases or toolboxes) must be accompanied by a Merchandise / Equipment Pass that is presented to the guard when exiting. This is for the protection of all exhibitors.

Please fill in below details and get signature from SEMI Show management, then show the pass to guard.

參展公司 / Exhibiting Company : \_\_\_\_\_

攤位號碼 / Booth Number : \_\_\_\_\_

攜出產品 / Content :

| 名稱 / Item | 數量 / Quantity |
|-----------|---------------|
|           |               |
|           |               |
|           |               |
|           |               |
|           |               |

申請人 / Contact Person : \_\_\_\_\_

手機 / Mobile : \_\_\_\_\_

攜出時間 / Date & Time : September \_\_\_\_\_(date), 2018 \_\_\_\_:

主辦單位服務台簽章 / Signature of SEMICON Taiwan Show Management : \_\_\_\_\_

**請注意：2018 年 9 月 7 日下午 14:00 – 16:30，為維持其他廠商權益，不得使用放行條，將展品攜出。**

Note: To keep all exhibitors' equity, all displays are not allowed to carry out from 14:00 to 16:30 on last day September 7, 2018.